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KISKUNHALAS Az Európai Unió 
esélyegyenlőségi politikájá
nak részeként a magyar or
szággyűlés is törvényben sza
bályozta az újonnan épülő és a 
már meglévő középületek kö
telező akadálymentesítését. 
A még a kilencvenes évek vé
gén született törvényben meg
szabott határidőt azóta több
ször is módosították, mert a 
korábban épült középületek 
jelentős részét jó darabig nem 
sikerült akadálymentesíteni 
a megszabott határidőre, ma 
már a középületek döntő több
sége akadálymentesítve van, 
például kerekesszékkel is be
járhatók.

A kilencvenes évek köze
pén épült Bibó István Gimná
ziumban is jó ideig tartott, mi
re megvalósultak az akadály- 
mentes közlekedést biztosító 
rámpák, mosdók és egyéb ki
egészítő beruházások. A há
romszintes épületben azon
ban még így is, egészen mos
tanáig csak a földszinten tud
ták biztosítani az akadály- 
mentes közlekedést. Egy lift 
építése ugyan tervben volt 
régóta, de a bekerülési költsé
gekre nem volt pénz.

Gáspár Imre Bátor egészségi állapota felgyorsította az akadálymentesítés folyamatát A szerző felvétele

-  Emiatt több gondja is adó
dott iskolánknak, volt, hogy a 
hozzánk jelentkező, mozgásá
ban korlátozott diákot nem tud
tuk felvenni, aki viszont vállal
ta az esetleges nehézségeket, 
neki igyekeztünk úgy szervez
ni az órabeosztását, hogy vala
melyik földszinti tanteremben 
részt tudjon venni a tanórá
kon. Emellett a diákok is kü
lönös figyelmet fordítottak rá, 
mindenben segítették - mond
ta el lapunknak Csorba Imre 
igazgató, aki örömmel számolt 
be arról, hogy közel másfél év
tized után 37 millió forintból 
mostanra megépült egy fel
vonó az iskola aulájában.

Tavaly októberben a gimná
zium egyik 17 éves tanulója

életmentő műtéten esett át, 
és am putálni kellett a bal lá
bát. A balotaszállási Gáspár 
Imre Bátornak egy művégta
gi protézisre van szüksége. 
Az iskola és több jótékonysá
gi szervezet is összefogott a 
fiúért, akinek egészségi álla
pota felgyorsította a gimná
ziumban a további akadály- 
mentesítés folyamatát. A Kis
kőrösi Tankerületi Központ
nak sikerült elérnie, hogy 
soron kívül kapjon támoga
tást lift építésére, a kivitele
zési munkálatok néhány hó
napja kezdődtek és m ostanra 
el is készültek vele.

-  Az új felvonót a mozgás- 
sérült gimnazista fiún kívül 
azok a diákok is használhat

ják, akiknek például sportsé
rülés miatt vagy más okból 
gondot okoz a lépcsőzés. Ha
sonlóképpen azok a pedagó
gusok és iskolai dolgozók is, 
akik m ár korábban jelezték, 
hogy egészségi állapotuk mi
att nehézséget okoz számuk
ra a lépcsőkön a napi közle
kedés. Emellett a különböző 
iskolai eszközök mozgatása 
is könnyebbé válik a szintek 
között -  részletezte az igaz
gató, aki elmondta azt is, 
hogy a jogosultak mágnes- 
kártyát kapnak és azzal tud
ják használni a liftet. Rámu
tatott arra  is, hogy a felvonó 
megépítésével teljeskörűen 
akadálymentessé vált az 
iskola épülete.

Teljesen akadálymentes lett a gimnázium épülete

Liftet kapott az iskola
A tanévnyitón avatták fel 
a 37 millió forintból elké
szült, három szintet össze
kötő liftet a kiskunhalasi 
Bibó István Gimnáziumban, 
ahol másfél évtizede ter
vezték a beruházást. A fej
lesztésnek köszönhetően 
mostanra teljesen akadály- 
mentessé vált az iskola 
épülete.
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